
 Er is nu sprake van uitstel van de besluitvorming. Die tijd 
wil de VVD maximaal benutten om de komst van 
pompstation, verzorgingsplaats en bomenkap voor 
zichtlijnen tegen te houden. Het is belangrijk dat we 
elkaar daarbij niet voor de voeten lopen. 

o 1) Welke concrete acties worden/zijn er door het 
college ondernomen?

o 2) Wat is de actuele stand van zaken?
o 3) welke acties adviseert het college de raad nog om 

te nemen om het maximale gedaan te hebben om de 
komst van pompstation en verzorgingsplaats te 
voorkomen?


